
 

Grenlandsrådet  

- 05.03.2021. – 

Protokoll 

Tid/sted: 
Kl. 09:00- 12:21 / Teams 
 
Politikere: 
Hallgeir Kjeldal, Torstein Dahl, Jon Pieter Flølo 
Tor Peder Lohne, Stina Anlaug Sætre, Trond-Jarle Roalstad (Frem til 11:09) 
Grunde Knudsen, Jan Petter Abrahamsen, Jone Blikra for Charlotte T. Sætersdal (frem til 10:47) 
Robin Kåss, Anne Kristine Grøtting (fra 09:37), Anne Karin A. Hansen 
Kjell Abraham Sølverød, Bent Gurholt, Dag Jøran Myrvang (fra 09:13) 
Hedda Foss Five, Trond Ballestad, Emilie C. Schäffer 
 
Kommunedirektørkollegiet: 
Geir H. Bjelkemyr-Østvang, Per Wold, Inger Lysa, Jan Sæthre, Karin Finnerud og Hans 
Bakke 
 
Tillitsvalgte/Hovedverneombud: 
Elisabeth Timland, Trond Hamsdokka, Tore Nygaard og Arvid Svendsen 
 
Andre: 
Daglig leder Vekst i Grenland, Hanne Gro Haugland 
Vestfold og Telemark fylkeskommune, Tom Omnes Lia 
 

 

Saksnr. Grenlandsrådet 
 

01/21 Protokoll 
 
Protokoll fra møtet den 27.11.2020. Ekspedert den 01.12.2020. 
 
Vedtak: Protokollen ble godkjent uten merknader. 
 

02/21 
 

Status Vekst i Grenland 
 
Karin Finnerud orienterte om status for avviklingsarbeidet knyttet til Vekst i Grenland.  
 
Vedtak: Grenlandsrådet tok saken til orientering.   
 

03/21 
 

Koronasituasjonen – Vaksinering 
 
Kommunedirektørene orienterte om status for vaksineringsarbeidet i kommunene.  
 



 

Vedtak: Grenlandsrådet tok fremlegget til orientering. 
Grenlandssamarbeidet sender en henvendelse til Helsedepartementet for å orientere 
om status i regionen. Kommunene har god kapasitet og mulighet til å vaksinere flere 
innbyggere. Henvendelsen skal ikke omhandle vaksiner eller vaksinering i andre 
regioner/kommuner.  
 

04/21 
 

Rapport om næringsmiddelindustri i Grenland 
 
XO-advisors har utarbeidet en rapport om næringsmiddelindustrien. Torkild Nordberg og 
Eskil Zapffe fra XO-advisors la frem rapporten for rådet. 
 
Vedtak: Grenlandsrådet tok rapporten om «Næringsmiddelindustrien i Grenland» til 
orientering. 
 

05/21 
 

Krafttilgang i Grenland 
 
Oppfølging av sak 10/21 fra Ordførerkollegiet. Leder ved Herøya Industripark, Sverre 
Gotaas, orienterte om krafttilgangen i Grenland.  
 
Vedtak: Grenlandsrådet tok presentasjonen til orientering. Det vurderes om Herøya nett 
og Statnett involveres i møtet med Skagerak/Lede. 
 

06/21 
 

Årsmelding 2020 og Handlingsplan 2021 
 
Rådgiver i Grenlandssamarbeidet, Sondre Groven, orienterte om rapportene.  
 
Vedtak: Grenlandsrådet godkjente Årsmeldingen for 2020 og Handlingsplanen for 2021. 
Dokumentene sende videre til by- og kommunestyrene for politisk behandling.  
 

07/21 Eventuelt 
 

 

 

 


